
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. april 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 128
Forslag til lov om ændring af færdselsloven. (Ændring af sanktionssystemet
for overtrædelser af reglerne om kontrolapparatet og forhøjelse af gebyrer for
udstedelse af kørekort m.v.).
Af justitsministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 16
I besvarelsen af spørgsmål 2 oplyses det i 2. sidste afsnit, at ”dommen gør
det efter Justitsministeriets opfattelse nødvendigt at tilpasse det danske bøde-
system……således at bøden fremover gradueres efter overtrædelsens karak-
ter”. Er ministeren enig i, at en graduering ville kunne udformes inden for de
nuværende maksimumbøders niveau, således det ikke er nødvendigt at for-
høje bøder for visse forseelser? Vil ministeren overveje helt at droppe bøde-
forhøjelserne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Nonbo@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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